

Sunshine Childcare Center III Preschool Class 2

阳光幼儿园学前班 2

Learning Program for August

八月份学习纲要

Dear Parents,

In August, we learned the following two topics of "Pets" and "Camping" with the children.

In the theme of "Pets", the teachers and the children shared their own pets. They discussed the popular pets and the children learned how to take care of pets. During classroom sessions, we played with children by walking as their pretend pets, imitating their sounds, listening to the sounds to guess the names of each pet, and doing animal puzzles, matching animals with mathematics. After class, the children also painted the pets and made puppies and fish crafts to increase the children's emotions towards smaller animals.

Secondly, in the subject of "Camping", the teachers discussed with the children and they understood the uses of equipment, clothing, and what they saw and participated in camping. We discussed the difference of eating and sleeping environments between camping and home. The children learned survival and safety protection in the natural environment and we discussed how to better reduce the pollution of environmental waste after camping. In class, children who have participated in camping activities shared their joy of camping. Everyone sang Chinese and English camping songs and pretended to drive a car for camping. After class, the children painted camp-related items, pictures of animals and plants, mathematical calculations, tracing, etc. They also pretended to cook in the camp, eat, drill camp holes, make tents and campfires.

The children learned these two topics with curiosity and joy.

亲爱的家长，您们好：

在八月份，我们与孩子们一起学习了以下两个主题：《宠物》和《露营》。

在《宠物》主题中，老师和孩子们一起讨论与分享了自家所养的宠物，常见的宠物品种。学习了宠物如何去养和护的常识。我们在课堂上与孩子们一起做动物拼图、学宠物行走、模仿它们的叫声、听声音猜宠物的名称，动物数学配对。课后还对所学的宠物进行描画、涂鸦，做了小狗和鱼的手工，从而去增加了孩子们对小动物的情感。

其次，在《露营》这一课题中，老师和孩子们一起讨论、了解去参加露营需要常带的装备、着装和所见所做。在露营的环境下，吃的食物、睡觉与平时在家里的区别，如何在大自然环境中学会求生和安全保护，还讨论了在露营后如何做才更好的减少大自然环境受污染。课堂上，有去过露营的孩子积极分享露营活动的开心。大家一起在课堂上唱着中英文的露营歌曲，假装开着汽车去露营。课后，还进行了涂鸦露营相关的物品、所见动植物的图片、数学计算、描字等，还假装在营地煮食、钻营洞，还做了帐篷、营火、印叶子手工。

孩子们在充满好奇和开心中学习了这两个课题。

Vocabulary (生词):

Pet 宠物chǒngwù、Cat 猫māo、Dog 狗gǒu、Rabbit 兔tù、Hamster 仓鼠cāngshǔ、Fish 鱼yú、

Pet Shop 宠物店chǒngwùdiàn、Veterinarian 兽医shòuyī、Head 头tóu、Leg 腿tuǐ、

Tail 尾巴wěibā、Wings 翅膀chìbǎng、Feather 羽毛yǔmáo、Water 水shuǐ、Food 食物shíwù、

Sports 运动yùndòng、Camping 露营lùyíng、Shoes 鞋子xiézi、Hat 帽子màozi、Jacket 夹克jiákè、

Blanket 毯tǎn、Trash Bag 垃圾袋lājīdài、Insect Repellent 驱虫剂qūchóngjì、

Lighter 打火机dǎhuǒjī、First Aid Kit 急救箱jíjiùxiāng、Raccoon 浣熊huànxióng、

Chipmunk 花栗鼠huāsùshǔ、Camper 露营车lùyíngchē、Car 汽车qìchē、Bus 巴士bāshì、

Van 面包车miànbāochē、Flashlight 手电筒shǒudiàntǒng、Campfire 营火yíng huǒ、

Tent 帐篷zhàngpéng、Hot Dog 热狗règǒu、Marshmallow 棉花糖miánhuātáng、

Biscuits 饼干bǐnggān、Potato 土豆tǔdòu、Cycling 骑自行车qízìxíngchē、Hiking 远足yuǎnzú、

Swimming 游泳yóuyǒng、Music 音乐yīnyuè、Paying Games 玩游戏wányóuxì、

Cleaning 清洁qīngjié、Washing 冲洗chōngxǐ